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Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk Dykerihistorisk Förening                   Protokoll nr 50 

Org nr 802422-8457 

___________________________________________________________________________ 

 

Datum:  2018-05-26, kl 17.30 

 

Lokal:   Dyktankhuset  

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

  Hans Bohlin, vice ordförande 

  Åke Johansson, kassör 

  Kent Forsén, ledamot 

Magnus Waldau, suppleant 

  Tomas Jangvik, adjungerad 

  Lars Gustafsson klubbmästare 

 

Möte öppnas: Birgitta Forsén hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

Fastsällande av dag- 

ordningen:  Föreslagen dagordning godkändes, bilaga 1. 

 

Val av två justerings- 

män:  Tomas Jangvik och Magnus Waldau valdes att  

  justera protokollet.  

 

Protokoll från före- 

gående möte: Protokoll från 2018-02-17 (nr 48) saknas. 

  Protokoll från 2018-04-19 (nr 49) godkändes. 

 

Ekonomi, medlemmar,  

sponsorer, donations- 

läget: Ekonomisk rapport, bilaga 2: 

Fonden för inköp av dykarutrustning: 250:- saknas i den 

ekonomiska redovisningen och har betalats in av Birgitta Forsén. 

 Totalsumman blir då 35000:-. Denna summa betalas till 

 Hans Agerstig. Hans Bohlin träffar HA och hämtar köpeavtalet 

och framför SDHF:s varma tack.  

Sponsorer: Poseidon och Fartygsmagasinet stryks från 

sponsorlistan. Poseidon har inte hört av sig på flera år. 

Fartygsmagasinet skall byta ägare. Förhoppningsvis kommer 

sponsorskapet att fortsätta senare. Waterproof  har tillfrågats av 

Kent Forsén och svarat att man kommer att stödja SDHF på något 

sätt.    

 

Pågående ärenden: Hemsidan  

Birgitta Forsén har lagt in information, t ex i kalendern och 

uppdaterar hemsidan fortlöpande. Mattias Ekholm har dock 

tillfrågats om att stå kvar som webbredaktör och sagt ja till detta.   
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Facebook 

Birgitta Björkskär fortsätter uppdraget men vill ha support av  

Birgitta Forsén. Meddelar Magnus Lindström så han kan ordna 

detta.   

 

Ansvarsområden:  

Alla mejl som skickas ut behöver inte alltid skickas till alla i 

styrelsen. Alla var överens om att använda sunt förnuft.  
 

Listan över ansvarsområden diskuterades och uppdaterades, bilaga 

3.  

 

Containern 

Staffan von Arbin har erbjudits att välja ut vad han vill ha. 

Birgitta Forsén kontaktar SvA och påminner. Kontakt med HÖ och 

LG. David Becker erbjuds därefter möjlighet att lägga ett bud på 

det som finns kvar i containern.  

Luftpumpen bör inte avyttras. Likaså bör linrullarna vara kvar. 

 

Lån av hjälm 
Magnus Waldau har varit i kontakt med SMM angående lån av 

Fahnehjelms hjälm. MW har vidare inhämtat offert för  

tillverkning av ett stativ med glas/plastkupa enligt SMM:s  

önskemål och vi har fått en sådan. SDHF tackar men beslutade att 

avstå köp, då priset ansågs vara för högt.  

MW ska mejla måtten till Hans Bohlin som också ska kolla vidare. 

Kontaktar även Bert Westenberg angående glaskupan. 

 

Rysk dykarutrustning   

SDHF har erbjudits att köpa en rysk dykarutrustning. Beslutade att 

tacka nej.  

 

Försäljningsartiklar 

Tomas Jangvik meddelade att 20 st piketröjor köpts in. 

 

 

SMM – Dyktankhuset 

Efter förnyad påstötning kallade Marie Wall till möte på 

Dyktankhuset den 25 maj. Med sig hade MW tre kollegor och från 

SDHF deltog Birgitta Forsén, Åke Johansson och Kent Forsén. 
  
Elsystemet och belysningen diskuterades och vi kom fram till att 

det behövs ytterligare sökning av vad som finns på marknaden, 

vad som är lämpligt och kostnad. MW påpekade att vi inte kan 

räkna med någon kraftigare huvudsäkring och mer eltillförsel, men 

detta har vi inte begärt. Lovade att återkomma med uppgift om 

huvudsäkringens kapacitet. Med moderna energisnåla lampor som 

är lämpliga för ett museum borde vi kunna få en tillfredsställande 

belysning med tillgänglig eltillförsel. Eluttag på första våningen 

skall kollas och märks upp.  
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SMM har kontrollerat utrustningen för brandsläckning. Delade 

meningar om vilken typ av brandsläckare som bäst svarar mot vårt 

behov. Kent Forsén kollar och återkommer. 

SMM ska även kontrollera nödutgångarna samt märka upp dessa. 

SMM vill vidare ha information om gasflaskors innehåll och 

placering.   

Vidare diskuterades den nedklottrade väggen. SMM var negativa 

till ytterligare försök att sanera väggen och undersöker möjligheten 

till plantering för att dölja och förhindra ytterligare klotter.     

Avtalet mellan SDHF och Sjöhistoriska museet är från 2012 och 

det är på tiden att detta uppdateras, t ex en gång per år. Marie Wall 

lovade att lämna över detta till Hans Lennart Olsson.  

Birgitta Forsén tar kontakt med honom och försöker boka in ett 

personligt möte med honom.      

 

Lilla tryckkammaren, upprustning 

Hans Forsman har givit även den lilla tryckkammaren en rejäl 

ansiktsupplyftning.  

  

Öppethållandet 2018 
  Tomas Jangvik presenterade ett översiktligt schema för öppethållande, 

där guiderna kan anmäla de tider som man kan ställa upp. TJ 

systematiserar detta och sedan läggs informationen ut på hemsidan. 
 

Guideutbildning 

Guideutbildningen fungerar mycket bra och Tomas Jangvik har 

gjort en förnämlig uppdatering av guidepärmen. TJ planerar 

ytterligare två utbildningskvällar med praktikdag för guider under 

hösten.  

Kent Forsén kommer att söka ekonomiska medel från 

Riksantikvarieämbetet för guideutbildning.  

Beslutades även att Lars Gustafsson är guide ! 

Hans Bohlin och Lars Gustafsson kommer att leda en 

”påklädningsutbildning”, där guiderna får lära sig tekniken vid på- 

och avklädning av tungdykarutrustningen. 

 

ROV-projektet 
Vi har sökt 300 000 kronor hos Jacob Wallenbergs stiftelse, 

särskilda fonden, för uppförande av ett ROV-garage, men ännu 

inte fått svar.  

Sjöugglekonsortiets ROV #60, Cristine är på väg till 

Dyktankhuset.  

 

Skärgårdsmässan 

SDHF:s engagemang var mycket lyckat och inför ögonen hos en 

uppskattande publik demonstrerades under Hans Bohlins ledning 

tre tungdyk under lördagen. Till sin hjälp hade HB tillgång till en 

rad guider som ställde upp båda dagarna.  
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Material från Försvaret 

  Fredagen den 25 maj levererades två st Oxydive-apparater. SDHF 

  får låna dessa tills den byråkratiska processen lett till beslut om att 

apparaterna ska skänkas till oss. 

  

Carlssondräkten 

Hans Bohlin arbetar vidare med projektet  -  12-15 m
2
 

dräktmaterial är på väg från England till SDHF. Det förefaller som 

om vi får detta till skänks.   

 

Signallinan 

Nästa utgåva av Signallinan (nr 41) är under produktion och 

kommer ut innan midsommar. 

Birgitta kontaktar Staffan von Arbin för att få med information om 

den nya General Data Personal Protection Regulation (GDPR) som 

ersätter Personuppgiftslagen (PUL) i Signallinan.    
 

Vision 2020 

Informationschef  Benoit Passard, SAAB Kockum gjorde den 25 

maj ett studiebesök i Dyktankhuset.  

BP visade stort intresse, fascinerades av våra samlingar och 

fotograferade flitigt olika delar av interiören och föremål i huset. 

Syftet med besöket var att BP ska kunna förbereda sig för att föra 

upp vår fråga om Vision 2020 till SAAB Kockums 

företagsledning.   

 

Filmerna 

Åtgärdas av Bert Westenberg och Lars Gustafsson. 

 

Bildspel 

Gunnar Bemert har gjort ett bildspel om ”3000 år under ytan”.  

Birgitta och Kent Forsén har gått igenom bilderna, så även Staffan 

von Arbin och funnit att programmet är värt att satsa på.  

Beslutade att köpa bildprogrammet för 2500:-. 

Åke Johansson reserverade sig mot beslutet.  

    

Jubileet, event 2019: SDHF:s 40 årsjubileum och det internationella dykeventet 

beslutades äga rum i samband med Skärgårdsmässan den 25-26 

maj 2019. Arbetsgruppen jobbar vidare. 

 

Övriga frågor: Arkivering av SDHF:s bildmaterial. Arbetsgruppen undersöker 

vad som gäller upphovsrätt i detta sammanhang.  
 

 Depositionsavtal. Beslutades att skriftligt avtal om deposition inte 

ska tecknas, då detta vid t ex dödsfall, kan resultera i att krav ställs. 

Donationsavtal. Denna typ av avtal är överflödig. Vid donation 

sker bekräftelse genom det tackbrev som skickas till donatorn av 

ordförande.   
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Nästa styrelsemöte: Den 2 augusti 2018 möte via Skype.   

  

Mötets avslutas: Ordförande tackade de närvarande för visat intresse och förklarade 

mötet avslutat. 

 

           Vid protokollet  

 
          Kent Forsén 

 

          Justeras    Justeras                  

                   

    

 

 

          Tomas Jangvik                                      Magnus Waldau 

   


